
Svar på öppet brev om laguttagningen till OS 
 
Först vill jag nämna att ett svar/motivering har lämnats till Emilia Horn redan före det ”Öppna 
brevet” kom till min kännedom. Jag vill därför inte närmare ta upp dessa saker på nytt i ett offentligt 
forum.  
 
Det jag vill säga att när jag tillträdde som förbundskapten så presenterades inga uttagningskriterier 
för mig. Som jag har förstått det i efterhand så har det funnits diskussioner om detta men det verkar 
inte ha blivit etablerat. Detta betyder inte att jag inte tycker att det skall finnas sådana. Det är en 
diskussion som säkert kommer att börja föras nu, men som jag för egen del, helst vill dra igång efter 
OS. För mig är det nu fullt fokus på laget.  
 
Med andra ord – jag håller fullständig med om slutsatsen/slutraderna i det öppna brevet med dess 
krav på tydligare riktlinjer! 
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